

English

Product name

Arlo Pro 4 Spotlight Camera

Banner Copy & claims

2x faster installation with direct to Wi-Fi connectivity.

Secure your home 2x faster with direct to Wi-Fi

Hero messaging

Arlo's award-winning security camera is now 2x faster to install with direct to Wi-Fi connectivity. Capture important details and zoom in up to 12x with 2K HDR video that can be installed in minutes thanks to a 100% wire-free design.

Arlo's award-winning security camera is now 2x faster to install with direct to Wi-Fi connectivity. Capture important details and zoom in up to 12x with 2K HDR video that can be installed in minutes thanks to a 100% wire-free design and intuitive QR code set-up. Get alerts straight to your phone and trigger the built-in siren or spotlight deterrents for superior protection.

Arlo's award-winning security camera is now 2x faster to install with direct to Wi-Fi connectivity. Capture important details and zoom in up to 12x with 2K HDR video that can be installed in minutes thanks to a 100% wire-free design and intuitive QR code set-up. Get alerts straight to your phone and trigger the built-in siren or spotlight deterrents for superior protection. Pair with an Arlo SMART security subscription to tailor and control your security further with enhanced monitoring and verification features such as detection powered by artificial intelligence and a patented locked screen threat response.

Feature bullets

Connect Direct to Wi-Fi

2K Video with HDR

160° Field of View

Built-in Siren

Integrated Spotlight

Colour Night Vision

Crystal Clear Audio

Hero feature bullets

Connect Direct to Wi-Fi

No SmartHub required – simply connect to your 2.4Ghz Wi-Fi network for 2x faster installation.

2K Video with HDR

Superior image quality and 12x zoom with 2K HDR video that lets you capture important details with clarity.

160° Field of View

Focus on the most vulnerable parts of your property with wide angle 160-degree viewing.

Built-in Siren

Trigger the siren from the Arlo app or have it sound automatically when motion is detected to scare away intruders.

Integrated Spotlight

A powerful spotlight lets you see important details even at night and helps de-ter intruders.

Colour Night Vision

Capture important information, even at night with vivid colour night vision.

Crystal clear audio

Hear and speak to anyone in your home from your smartphone, through the built-in speaker and microphone.

French

Caméra Arlo Pro 4 Spotlight

Installation 2 fois plus rapide avec connectivité Wi-Fi directe.

Sécurisez votre domicile deux fois plus rapidement grâce au Wi-Fi direct

La caméra de sécurité primée d'Arlo est maintenant 2 fois plus rapide à installer grâce à une connexion Wi-Fi directe. Capturez les détails importants et faites un zoom jusqu'à 12x avec une vidéo HDR 2K qui peut être installée en quelques minutes grâce à une conception 100 % sans fil.

La caméra de sécurité primée d'Arlo est maintenant 2 fois plus rapide à installer grâce à une connexion Wi-Fi directe. Capturez les détails importants et zoomez jusqu'à 12x avec une vidéo HDR 2K qui peut être installée en quelques minutes grâce à une conception 100 % sans fil et une configuration intuitive par QR code. Recevez des alertes directement sur votre smartphone et déclenchez la sirène intégrée ou les dispositifs de dissuasion pour une protection optimale.

La caméra de sécurité primée d'Arlo est maintenant 2 fois plus rapide à installer grâce à une connexion Wi-Fi directe. Capturez les détails importants et zoomez jusqu'à 12x avec une vidéo HDR 2K qui peut être installée en quelques minutes grâce à une conception 100 % sans fil et une configuration intuitive par QR code. Recevez des alertes directement sur votre smartphone et déclenchez la sirène intégrée ou les dispositifs de dissuasion pour une protection optimale. Associez-la à un abonnement Arlo SMART security pour personnaliser et contrôler davantage votre sécurité grâce à des fonctions de surveillance et de vérification avancées, telles que la détection par intelligence artificielle et un système breveté de réponse aux menaces sur écran verrouillé.

Connexion directe au réseau Wi-Fi

Vidéo 2K avec HDR

Champ de vision de 160°

Sirène intégrée

Projecteur intégré

Vision nocturne couleur

Son d'une excellente clarté

Connexion directe au réseau Wi-Fi

Pas besoin de SmartHub : il vous suffit de vous connecter à votre réseau Wi-Fi 2,4 GHz pour une installation deux fois plus rapide.

Vidéo 2K avec HDR

Qualité d'image supérieure et zoom 12x avec vidéo HDR 2K qui vous permet de capturer les détails importants avec clarté.

Champ de vision de 160°

Concentrez-vous sur les endroits les plus vulnérables de votre propriété, grâce à l'angle de vue de 160 degrés.

Sirène intégrée

Déclenchez la sirène à partir de l'application Arlo ou activez-la automatiquement lorsque des mouvements sont détectés, pour dissuader les intrus.

Projecteur intégré

Un puissant projecteur vous permet de voir les détails importants même de nuit, et dissuade les intrus.

Vision nocturne couleur

Capturez des informations importantes, même la nuit, grâce à une vision nocturne aux couleurs vives.

Son d'une excellente clarté

Écoutez les personnes dans votre domicile et parlez-leur depuis votre smartphone grâce au haut-parleur et au micro intégrés.